
Zde jsou kandidáti na člena školské rady za zákonné zástupce žáků: 

1. Barbora Řeháková 

2. Ing. Mgr. Jakub Mareš 

Co o sobě kandidáti napsali: 

Barbora Řeháková 

Jmenuji se Barbora Řeháková, je mi 37 let. Vystudovala jsem Obchodní Akademii v Praze. V 

současné době se věnuji administrativě ve firmě, kterou s manželem vlastníme. S rodinou žiji 

v Pyšelích. Obě dcery navštěvují místní základní školu, kde jsou velmi spokojené. 

V případě zvolení bych se ráda zaměřila na komunikaci mezi školou a rodiči, aby byli rodiče 

informováni o záměrech školy a zároveň aby měla škola zpětnou vazbu od rodičů. 

 

Ing. Mgr. Jakub Mareš 

Jmenuji se Jakub Mareš. V současné době pracuji pro Nadaci České spořitelny (NČS), jejímž 

cílem je pomáhat zlepšovat vzdělávání na českých školách. NČS podporuje například rozvoj 

výuky Hejného matematiky prostřednictvím organizace H-Mat nebo projekt Elixír do škol 

zaměřený na interaktivní výuku fyziky. (Současná pracovní pozice ještě není součástí 

přiloženého CV). 

V oblasti školství mě zajímá především obsahová stránka toho, co a jak se děti ve škole mají 

učit, aby obstály v současné době – tedy jak v procesu vzdělávání a výchovy správně 

nakombinovat znalosti, dovednosti, ale také hodnoty. 

Hlavní motivací pro kandidaturu do školské rady jsou pro mě naše dvě malé děti (4 a 6 let). 

V profesní sféře, kde se já i moje žena pohybujeme, jsme měli možnost seznámit se s mnoha 

školami a projekty, které velmi dobře reagují na aktuální poptávku rodičů i zaměstnavatelů po 

obsahu a formě vzdělávání. Mnohé nám přišly inspirativní, ale rozhodli jsme se, že se je 

pokusíme zprostředkovat místní škole místo toho, abychom se za nimi vydali mimo katastr 

bydliště. Protože Pyšely jsou náš domov, a my chceme, aby naše děti chodily do školy v místě 

bydliště a měly tu kamarády a sociální vazby.  

Školská rada je, podle mého názoru, ta pravá platforma, ze které jako rodiče můžeme přispět 

ke kvalitnímu vzdělávání nejen našich dětí, ale i ostatních malých Pyšeláků. Rád nabízím své 

nabyté zkušenosti, energii i část volného času společnému úsilí k rozvoji Základní školy T.G. 

Masaryka. Školy, která má velkou tradici a vzhledem k růstu Pyšel i poslání a potenciál 

zaujmout významnou pozici mezi školami v regionu. 

V San Franciscu, 23.10 2018 

Ing. Mgr. Jakub Mareš 

 


